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内容概要

本词典收入2480余条各类英语短语，配有5450余句例句，基本囊括了目前国内中学和大学英语教科书
中所出现的短语，并据时代发展增收了一些其他现今较常用的短语。
    本词典所收短语释义准确，例句规范、新颖，译文简洁、恰当，另对一些短语的特殊用法或结构作
了说明。
可供大中学生、研究生、出国进修生等各类英语学习和使用者学习和参考，也是英语教师翻译工作者
的理想参考书。
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书籍目录

A　a bit　a bit of a　a case in point　a far cry from　a few　a good/great deal　a good/great deal of　a little　a
lot　a lot of　a matter of　a number of　a piece of cake　a series of  abide by  abound in  abound with  above all 
absent from  absorb in  according to  account for  accuse of  acquaint with  act as  act on/upon  adapt to　add in
　add on　add to　add up　add up to　adhere to　adjust to　admit of　afraid of　after all　again and again
　agree on/upon　agree to　agree with  ahead of  aim at  all alone  all along  all at once  all but  all in all  all of a
sudden  all over  all over again  all right  all round  all the same⋯⋯BCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVWYZ
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